
zapisnik:

sa sjednice Upravnog odbora kino kluba "Zagreb" održane dne 16.11 
1965 sa početkom u 19 sati.

Dnevni red.:
1/lzveštaj Šameca o boravku u Puli. 
2/Raspored rada u klubu 
3/pravilnik 0 posudbi filmske tehnike 
4/Snimanje klubskih filmova 
5/Razho. \

Drug Šamec konstatira da su sjednici prisutni: Hoholać,Lukas,Oreš- 
ćanin,Mikuljan,Dopler,Gotovac,Kodrnja i Polan.

Na osnovu zaključka U.o. kino kluba "Zagreb” od 2.TI.o.g. drug 
Šamec je boravio u Puli u posjetu kino klubu "Jelen Tom prilikom 
su izmenjena mnoga iskustva,a pošto je kinoklub Zagreb uzor za 
mladi kino klub "Jelen”,svaki savjet i prijedlog je dobro došao. 
Spomenuti klub je do sada snimio oko 22 filma od koji se mogu 4-5 
smatrati amsčtarskim filmovima, dok su ostali potpuno početnički. 
Klnh odnosno god. skupština odlučila da se prije poznatog Pulskog 
festivala profesionalnog filma,održi festival amaterskog filma 
Jugoslavije.Kino klub "Zagreb” će takovu akciju pomognut!,ali se 
nemoŽe obavezati na neku materijalnu pomoć,,budući i sam stoji vrlo 
slabo u- financijskom pogledu.

Kako pitanje klubskih prostorija još uvijek nije.skinuto sa dnevnog 
reda,preporučeno je da se sa Gradskim vijećem taj problem riješi na 
razuman način,budući smo u prostorijama besplatno.Pitanje "agrohetfe- 
hičara koji koriste naše prostorije, treba riješiti pristojnom napla
tom koja bi regresirala ogrev,eventualna oštećenja i održavanje pro
storija.

Na savetovanju Općinskog vijeća N.tehnike bilo je govora 0 radu na
šeg kluba pa je zaključeno da nam se treba pomognut!,naročito u ob
novi naše prilično dotrajale tehnike.

Već odavna su određeni dani rada našeg kluba,a to je:Utorak za sta
rije članove koji bi između ostalog imali projekcije obiteljskih 
filmova.četvrtak tipično klubski dan uz projekcije,predavanja ili 
tome slično za sve članove kluba i po njima uvedenim osobama.Petak 
tečaj za omladinu,A nakon toga mogu se upriličiti razgovori i gleda
nje tele vizi je. Za subotu je zaključeno »da se uz određene uslove odo
bri omladini plesne večeri.0 tehničkoj provedbi takovog zaključka, 
zaduženi upravnik,Hoholać i rukovodioc omladine Kodrnj a. 
Ponedeljkom i srijedom se održava tečaj za kino amatere za odrasle. 
Na taj način su prostorije svakog dana iskorištene do maksimuma,oso
bito ako se uzme u obzir ostali tečajevi za pionire, te korištenje jat 
prostorija po "agrotehničarima".

Odavna se osjeća potreba za jednim ozbiljnim čovjekom koji bi bio 
budući nasljednik druga Hoholača u rukovanju tehnikom,osobito za 
projekciju filmova na projektoru 16 mm kao i na projektoru 8 mm. 
Potrebno je da se putem biltena koji će uskoro izaći,obavjesti

4^ tr®Ja'no Jakovu osobu,pa postoji vjerojatnost da će se 
takovo lice naći .[Iz druha Hoholača sigurno je da će ukoliko se ta- 
tehnikom^ SteCi praksa 1 sve ostalo za savjesno rukovanjem 

Zaključeno je da Se drugu Hoholaču dade pristojna nagrada za due-n- 
godisnji savjesni rad u klubu.Predvidiva nagrada treba da bude za
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god. 1964 stim da se na god. skupštini predloži dograda za ranije 
godine.Nagrada za 1964 god. treba biti u visini do 40.000 Din.

Pravilnik o posudbi tehnike prihvaćen je uz izvesne^primjedbe i dopu
ne jednoglasno.Drug Polan je zadužen da ispita mogućnost osiguranja 
tehnike kod DOZ-a.

Drug Mikuljan zadužen da ispita tko je i šta snimio u toku 1964 god. 
kako bi izveštaj za god. skupštinu bio oncizan.

Odobrava se 150 m. 16 mm filma drugu Gotovcu za snimanje jednog filma.

Odobrava se kopiranje 60 m negativ filma o poplavi i 30 m preobratnog 
filma za dovršenje filma o poplavi.
Bilten.treba .izaći prije god. skupštine,ali nakon što se utvrdi tko 
i nadalje ostane član-,kino kluba "Zagrebwkako se nebi umnožavao bilten 
u više primjeraka nego što je potrebno.

Dne 12.11.1965 god. došao je u kancelariju kino kluba "Zagreb” drug 
Petek Vladimir^ koji je pred drugom Lukasom, Šamare om i Polanom izjavio 
da više ne želi biti član kino kluba "Zagreb”Kako spomenuta trojica 
nisu ovlaštena prihvatiti i odlučiti o takovom zahtjevu,predlaže se 
da ts^kav zahtjev sankcionira Upravni odbor.

Upravni odbor uvažava usmeni zahtjev druga Peteka i zaključuje da drug 
Petek Vladimir prestaje na svoj vlastiti zahtjev biti član kino kluba 
”Zagreb"od 12.11.1965 god.

Upravni odbor zahtjeva da se dvorana jače osvijetli.

Drug Polan zadužen da ispita mogućnost struganja patketa.

Apelira se na članove kino kluba Zagreb,a posebno na članove upravnog 
odbora da dadu izveštaj o raznim poslovima i akcija u toku 1964 god. 
za godišnji izveštaj.

Tom Gotovac informira U.O. da je bio u X mj. 1964 god. u Beogradu i da 
je tom prilikom snimio tri filma:"Plavi jahač" "Kružnica" i "U pravcu" 
za Akademski kino klub.

Zaključeno je da dru ■ Hoholać treba dati prijedlog za kopiranje filmova.

Zaklju eno je da se pojačalo dade popraviti.

Drug Samec informira u.o. da je u klubu knjižehkika dne 5.11.1965 odr
žana projekcija filmova kluba.
Dne 7.II.o.g. održana je god. skupština radio amatera Zagreb u našim 
klubskim prostorijama.

Sjednica zaključena u 21.45 sati.


